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OBČINSKI SVET 
 
Številka: 900-29/2016  
Datum: 27. 6. 2016 
   

Z A P I S N I K 
 
12. redne seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v ponedeljek, 27. junija 
2016, ob 17.00 uri v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega društva Zagorje – mesto, Kidričeva 
7. 
 
Prisotni: ZGN – Anton Benko, Vladimir Poredoš, Aleksander Pergar, Simona Klukej, Simon 
Omahne, Štefka Suša, Petra Izgoršek Potočnik, Ana Režun, Mitja Adamlje, Marija Ribič, 
Marjan Kovač, Samo Vrtačnik; SLS -  Slavko Jelševar, Marija Oven, Roman Savšek; SDS – 
Alojzija Kralj, Bojan Simončič; NSi – Primož Štendler; SD – Željko Železnik; SMC – Gašper 
Koprivšek; DeSUS -  Anica Ule Maček 
 
Opravičeno odsotni: ZGN – Nina Pečnik, Marjana Mlinarič Pikelj, Ivo Klančišar, SMC – 
Natalija Stošicki 
 
Ostali prisotni: Matjaž Švagan, župan; Rudi Medved, direktor občinske uprave; Jelena 
Mlakar, vodja oddelka za javne finance; Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor; 
Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne službe; Blanka Šmit, vodja oddelka za 
družbene dejavnosti in gospodarstvo; Stane Lašič, Arhis d.o.o. (k 4. točki dnevnega reda); 
Špela Lesnik, Osa arhitekti d.o.o. (k 5. točki dnevnega reda); Andreja Kus, AKA d.o.o. (k 6. 
točki dnevnega reda); Sandi Grčar, direktor Javnega podjetja Komunala Zagorje d.o.o. (k 11. 
točki dnevnega reda); Vili Petrič, direktor Ceroz-a d.o.o., (k 12. točki dnevnega reda) 
 
Župan je pozdravil vse prisotne ter predlagal naslednji dnevni red: 
 

1. Sprejem zapisnika 11. redne seje Občinskega sveta z dne 11. 4. 2016, zapisnika 14. 

dopisne seje Občinskega sveta z dne 13. 5. 2016 ter zapisnika 15. dopisne seje 

Občinskega sveta z dne 14. 6. 2016 

 

2. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 

 
3. Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 

 
4. Občinski podrobni prostorski načrt za območje ZS 33 - Šikovec v Zagorju ob Savi - 

druga obravnava in sprejem 

 

5. Občinski podrobni prostorski načrt za območje IZ 8 – Zajc (del) na Izlakah - druga 

obravnava in sprejem   

 

6. Spremembe Zazidalnega načrta Potoška vas-šola in levi breg Kotredeščice  (kratek 

postopek) - obravnava in sprejem 

 



7. »Predlog sklepov o vključitvi novih projektov v Načrt razvojnih programov 2016-2019 

Občine Zagorje ob Savi«  

 

8. 2. sprememba in dopolnitev Letnega načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za 

leto 2016 

 

9. Predlog spremembe dejavnosti družbe Stanovanjsko podjetje Zagorje ob Savi d.o.o. 

 
10. Obravnava in seznanitev z letnim poročilom o poslovanju Stanovanjskega podjetja 

Zagorje d.o.o. za leto 2015  

 
11. Obravnava in seznanitev z letnim poročilom o poslovanju Komunale Zagorje ob Savi 

d.o.o. za leto 2015  

 
12. Obravnava in seznanitev z letnim poročilom o poslovanju Ceroz d.o.o. za leto 2015  

 
13. Volitve, imenovanja, razrešitve: 

- Predlogi za podelitev občinskih priznanj v letu 2016 

- Imenovanje predstavnikov lokalne skupnosti v svet javnega zavoda Vrtec Zagorje 

- Seznanitev s poročili o izplačevanju sejnin članom svetov javnih zavodov 

 
Člani občinskega sveta so predlagani dnevni red 12. redne seje občinskega sveta 
SOGLASNO sprejeli. 
 
Župan je »minuto za kulturo« posvetil počastitvi 25. letnice samostojnosti in dnevu državnosti 
Republike Slovenije. 
 
 

K 1. točki 
Sprejem zapisnika 11. redne seje Občinskega sveta z dne 11. 4. 2016, zapisnika 

14. dopisne seje Občinskega sveta z dne 13. 5. 2016 ter zapisnika 15. dopisne 

seje Občinskega sveta z dne 14. 6. 2016 

 
Župan je v skladu s 30. členom Poslovnika občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi v 
sprejem predlagal zapisnik 11. redne seje Občinskega sveta z dne 11. 4. 2016, zapisnik 14. 
dopisne seje Občinskega sveta z dne 13. 5. 2016 ter zapisnik 15. dopisne seje Občinskega 
sveta z dne 14. 6. 2016.   
 
Člani občinskega sveta so z 21 glasovi ZA (kolikor je bilo navzočih) sprejeli zapisnike vseh 
treh sej občinskega sveta. 
 

 
K 2. točki 

Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 
 

Župan Matjaž Švagan je uvodoma obrazložil, da so prispele pobude in vprašanja članov 
občinskega sveta  list NSI, DeSUS in ZGN. 
 
Primož Štendler, član občinskega sveta z liste NSi, je imel vprašanji glede prometne 
ureditve in prometne varnosti v semaforiziranem križišču v centru Zagorja in pri semaforju na 
Izlakah. Vozniki ne spoštujejo semaforiziranega križišča in vsakršno zavijanje v levo proti 
zagorski tržnici je praktično nemogoče. Vprašal je: »Ali je za postavitev dodatnih luči na 
semaforju za zavijanje v smeri tržnice oz. Polja pristojna država ali občina?« V nadaljevanju je 



pojasnil, da gre pri semaforju na Izlakah za nespoštovanje rdeče luči na semaforju, vozniki jo 
enostavno prevozijo. Moralo bi se razmisliti o hitrostnih ovirah, ki bi dejansko zmanjšale hitrost 
in hkrati prisilile voznike v drugačno razmišljanje. 
Opozoril je tudi na neizpolnjeno željo z 10. seje in sicer, da se na korespondenčnih sejah ne 
odloča več o kadrovanjih in se vsa imenovanja opravijo na rednih sejah občinskega sveta. 
 
Župan se je zahvalil za vprašanja in dejal, da se je izboljšala kvaliteta življenja v centru Izlak, 
glede na prostorske možnosti, vendar se je gostota prometa povečala z vključevanjem na 
avtocestni priključek na Trojanah.  
Potrdil je predlog stranke NSi s pretekle seje, da se na seji sprejme sklep, da se kadrovske 
zadeve in imenovanja potrjujejo samo na rednih sejah. 
 
Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne službe, je na vprašanja okrog prometne 
ureditve odgovoril, da je prometna študija o varnosti cestnega prometa na območju OŠ Ivana 
Kavčiča pokazala, da je najprimernejši način najvarnejšega prečkanja šolske poti ureditev 
semaforiziranega križišča na poziv, kar pomeni, da ima vsak, ki želi prečkati regionalno cesto, 
možnost aktivirati semafor in ustaviti prometni tok. Priporočajo, da se policija aktivneje vključi 
in voznike na tem področju dodatno opozarja. 
Prometna študija v križišču v Zagorje je ravno tako pokazala najprimernejši tok in prostorske 
umestitve danega križišča. Drugačno križišče z večjim zavijalnim pasom bi pomenilo bistveno 
večji poseg v ostale javne površine, ker bi se razvrščalo večje število vozil in šele takrat bi 
lahko upravičili dodatno luč za leve zavijalce. V danem trenutku, po razlagi projektanta, takšna 
rešitev ne pride v poštev.   
 
Župan je predlagal, da odbor za okolje in prostor ter svet za varnost in preventivo v cestnem 
prometu predlog podrobneje obravnavata ter z vsebino seznanita občinski svet. 
 
Člani občinskega sveta so z 21 glasovi ZA sprejeli naslednji SKLEP:  
 
1. Odbor za okolje in prostor ter svet za varnost in preventivo v cestnem prometu naj obravnavata 
problematiko cestne infrastrukture skozi Zagorje ob Savi do priključka na avtocesto in na naslednji 
seji Občinski svet Občine Zagorje ob Savi seznanita z izsledki zaključkov obravnave.   
 
 
Člani občinskega sveta so z 21 glasovi ZA sprejeli naslednji SKLEP: 
 
1. Odločitve o imenovanjih na funkcijo direktorja ali vršilca dolžnosti javnih zavodov in imenovanjih 
v nadzorne organe ter organe skupščine javnih zavodov v občini Zagorje naj se opravijo na rednih 
sejah Občinskega sveta Zagorje ob Savi.  
2. Ta sklep velja takoj. 
 
Anica Ule Maček, članica občinskega sveta z liste DeSUS, je naslovila vprašanja na občinski 
svet v zvezi z mladimi v občini Zagorje in s programom medgeneracijskega sobivanja. Projekt 
»Podjetno v svet podjetništva«, ki je tekel preko RCR-a, je mladim pomagal z znanji do prvih 
podjetniških korakov, razvijanja podjetniških idej, priprave poslovnega načrta. Ta program se letos 
zaključuje. Izpostavila je vprašanje, ali bo v občini Zagorje tekel podoben projekt, kdo bo nosilec te 
naloge in ali bo to nova agencija. Predlagala je, da občina Zagorje razmisli, da mladim, ki pričenjajo 
samostojno poklicno pot, občina prvo leto ponudi možnosti najema uporabe brezplačnega 
poslovnega prostora.  
Občani občine Zagorje se zadnja leta aktivno vključujejo v programe Medgeneracijskega središča. 
Pogrešajo pa širitev omenjenih programov na periferijo. Izvedba bi zahtevala še večjo podporo in 
popularizacijo prostovoljstva, kot tudi zagotovitev ustreznih prostorov ter bogatejši program. Prvi 
korak je izdelava projektne dokumentacije, kot tudi nadaljnja podpora programom aktivnosti, da se 
v prihodnje obogatijo, kot tudi razširijo, v druge krajevne skupnosti. 
 



Župan je dejal, da bo v naslednjih letih še ena skupina izvajala program v občinah Trbovlje in 
Hrastnik. Njegova pobuda bo, da se ta program nadgradi tudi v zagorsko občino.  
Pobuda medgeneracijskega centra bo znana v naslednjih dnevih v okviru evropskega projekta. Več 
informacij bo na septembrski seji občinskega sveta. 
 
Marija Ribič, članica občinskega sveta z liste ZGN, je kot predstavnica sveta zavoda OŠ Toneta 
Okrogarja izpostavila tematiko prometne ureditve in varnosti šolske poti na cesti mimo OŠ Toneta 
Okrogarja in obete izboljšanja prostorskih pogojev na šoli. Glede  aktivnosti pri OŠ Ivana Kavčiča, 
PŠ Mlinše v zvezi s prometno ureditvijo, pa je pojasnila, da je je že dobila delni odgovor s strani 
pristojnih občinskih služb, da bo do konca julija cesta v bližini osnovne šole dodatno osvetljena, 
nameščen pa bo tudi merilnik hitrosti. To so začasni ukrepi do celovite ureditve prehoda za pešce. 
 
Nadaljnje razprave ni bilo. 

 
 

K 3. točki 
Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 

 
Župan Matjaž Švagan je seznanil z aktivnostmi v Občini Zagorje ob Savi.  

 Lastnik Zlatarne Celje je odkupil blagovno znamko Svea, ki ostaja v občini Zagorje. 

 Med evropske projekte je bil prijavljen tudi Tehnološko - letalski park. Upa, da bo 
pričetek izvajanja projekta v obdobju 2017-2018. Vse je odvisno od objavljenega 
razpisa, ki naj bi bil objavljen v mesecu juniju in od lastnika podjetja Aeronavt.  

 V mesecu juniju je bil razgrnjen Občinski podrobni prostorski načrt za Evropark; 
pripomb na javni razpravi ni bilo. Jeseni bi ga morali sprejeti, da se lahko začnejo 
aktivnosti za letališče.  

 Občina nadaljuje s pripravo Celostne prometne strategije. Zaključena je druga javna 
obravnava. Izvajalec je Fakulteta za logistiko Celje, Univerza v Mariboru, predviden 
zaključek pa je maja  2017. Javni razpravi sta bili že opravljeni v Zagorju in Kisovcu. 

 Občina je pristopila v konzorcij primorskih občin za pridobitev sredstev iz EU programa 
ELENA za pripravo investicij in projektne dokumentacije energetske sanacije javnih 
objektov. Projekt vodi Energetska agencija GOLEA.  

 Okrog urejanja cestne infrastrukture je župan povedal, da so se začela izvajati dela za 
rekonstrukcijo mostu IGM, predviden konec del je oktobra 2016. 

 Zaključena je sanacija ceste v Kotredežu in odvodnjavanja na bregu, zaradi posledic 

žledoloma 2014, izvajalec: AGM Nemec, vrednost obeh sanacij je 130.000 EUR.  

 Poteka tudi projekt ureditve treh krakov sekundarne kanalizacije v Farčnikovi koloniji.  

Sprejeta je odločitev o izboru najugodnejšega izvajalca. Med osmimi ponudniki je bil 

najugodnejši izvajalec Gorenjska gradbena družba. Začetek del je julija 2016, konec 

del pa oktobra 2016. 

 V okviru projekta »rekonstrukcija javne kanalizacije POLJE 1-3« poteka obnova 

vodovodnega omrežja in položitev cevi za daljinsko ogrevanje stanovanjskih objektov 

Polje 1, Polje 2 in Polje 3. V postopku je razpis za izbor najugodnejšega izvajalca, ki 

bo zaključen 6. 7. 2016. Pričetek del bo avgusta 2016, predviden konec del pa oktobra 

2016.  

 Izbran je bil izvajalec za menjavo oken na OŠ Ivana Skvarče. Dela so se ravno začela, 

končana bodo konec julija 2016. Ob obletnici šole je bil odkrit doprsni kip Franceta 

Kopitarja.  

Župan je bil kot državni svetnik povabljen na sejo občinskega sveta občine Trbovlje, kjer je 

predstavil svoje pobude, katere zastopa kot državni svetnik za vse zasavske občine. Neznana 

je usoda objekta Termoelektrarne Trbovlje, ravno tako hidroelektrarn na srednji Savi. Zaradi 

spodbujanja razvoja Zasavja je čas, da se sprejme tudi Zakon o Zasavju. 



Ob dnevu državnosti je občina v »Gaju« pod Lipo namestila klopi ljubezni kot simbol ljubezni 

prijateljstva, sožitja in enotnosti. 

Župan je odprl razpravo. 

 

Bojan Simončič, član občinskega sveta z liste SDS, je izpostavil problem mirujočega 

prometa okoli Zdravstvenega doma Zagorje. Izrazil je tudi mnenje glede HE na srednji Savi, 

da bi se bilo dobro pogovoriti  z okoljevarstveniki, kajti soteska je naravna in bi bilo lepše, da 

bi ostala takšna kot je, namesto da se gradijo energetski objekti, ki nimajo velike moči. 

 

Župan je okrog hidroelektrarn odgovoril, da bi bilo prav, da je enkrat dorečeno ali 

hidroelektrarne bodo ali ne. Zaveda se, da projekt ne bo kmalu realiziran, vendar bi bilo prav, 

da se ta zgodba doreče. 

 

Slavko Jelševar, član občinskega sveta z liste SLS, se je strinjal z županovo iniciativo, da 

bi bilo prav, da bi se vsi trije zasavski občinski sveti združili in poslali apel državi, da resnično 

pristopi k rešitvi za Zasavje. Celo Zasavje vključno z Litijo premore 1,5 % bruto BDP. To je 

velik alarm za celo Zasavje.  

 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  

 

1. Septembra 2016 naj se skliče seja občinskih svetov vseh treh zasavskih občin, kjer bodo vsi 
trije župani in člani vseh občinskih svetov občin Zagorje ob Savi, Trbovlje in Hrastnik 
oblikovali skupna stališča o nadaljnji strategiji razvoja Zasavja, pristojni predstavniki države 
pa bodo predstavili načrte, ki jih ima z razvojem zasavske regije država.  

2. Ta sklep velja takoj. 
 
Člani občinskega sveta so sklep SOGLASNO sprejeli.  

 
 

K 4. točki 
Občinski podrobni prostorski načrt za območje ZS 33 - Šikovec v Zagorju ob Savi - 

druga obravnava in sprejem 
 

Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor je obrazložila, da prostorski 

dokument obravnava nadaljevanje individualne stanovanjske gradnje na območju Sela v 

Zagorju. Sam postopek v prvi obravnavi je bil sprejet v letu 2013. Investitorja sta v letu 2013 

odstopila od načrtovane gradnje, zato je v lanskem letu lastnica zemljišča pričela z 

nadaljevanjem postopka. OPPN načrtuje izgradnjo petih stanovanjskih gradenj na desni strani 

ceste Zagorje – Ravenska vas. Predlaga, da OPPN v drugi obravnavi sprejme. 

 

Ana Režun je v imenu odbora za okolje in prostor predlagala, da člani občinskega sveta 

Občinski podrobni prostorski načrt za območje ZS 33 – Šikovec v Zagorju, v drugi obravnavi 

sprejmejo. 

 

Člani občinskega sveta so SOGLASNO z 21 glasovi ZA sprejeli naslednji SKLEP: 

 
1. Sprejme se odlok o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje ZS 33 - 

Šikovec v Zagorju ob Savi. Občinski podrobni prostorski načrt (OPPN) za območje ZS 33 
- Šikovec v Zagorju ob Savi je pod številko projekta 01/13 izdelalo podjetje ARHIS, d.o.o. 
Zagorje ob Savi v maju 2016.  



2. Odlok se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati petnajsti dan po 
objavi.  

3. Ta sklep velja takoj. 
 

 

K 5. točki 
Občinski podrobni prostorski načrt za območje IZ 8 – Zajc (del) na Izlakah - druga 

obravnava in sprejem 

 
Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor, je dejala, da je bil OPPN v prvi 
obravnavi sprejet na februarski seji občinskega sveta. V tem času so bila pridobljena vsa 
mnenja nosilcev urejanja prostora in je dejansko nespremenjen odlok posredovan v drugo 
obravnavo in sprejem. 
 
Ana Režun je v imenu odbora za okolje in prostor predlagala, da občinski svet Občinski 
podrobni prostorski načrt za območje IZ 8 – Zajc (del) na Izlakah, v drugi obravnavi sprejme. 
 
Občinski svet je SOGLASNO sprejel SKLEP: 

1. Sprejme se odlok o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje IZ 8 – Zajc 
(del) na Izlakah. Občinski podrobni prostorski načrt (OPPN) za območje IZ 8 – Zajc 
(del) na Izlakah je pod številko projekta 14-161 izdelalo podjetje Osa arhitekti d.o.o., 
Strma ulica 13, Maribor v maju 2016.  

2. Odlok se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati petnajsti dan po 
objavi.  

3. Ta sklep velja takoj. 
 
 

K 6. točki 
Spremembe Zazidalnega načrtu Potoška vas-šola in levi breg Kotredeščice  (kratek 

postopek) - obravnava in sprejem 

 

Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor, je obrazložila, da je v okviru 
obstoječega zazidalnega načrta na razširjenem stanovanjskem območju na levem bregu 
Kotredeščice predvidenih 18 novih individualnih stanovanjskih objektov in 2 nova obrtno-
stanovanjska objekta. V letih od sprejetja zazidalnega načrta je bilo zgrajenih 10 individualnih 
stanovanjskih objektov. Pobudniki sprememb zazidalnega načrta so lastniki dveh 
stanovanjskih objektov, stoječih na parc. št. 1563/4, k.o. Zagorje-mesto. V obstoječem 
zazidalnem načrtu je načrtovana kot samostojna gradbena parcela, na kateri je predvidena 
izgradnja stanovanjskega objekta. Ker pa so kvadrature obravnavanih parcel relativno majhne, 
želijo pobudniki to parcelo razdeliti in priključiti k parcelama, na katerih stojita stanovanjska 
objekta. 

Ana Režun, predsednica odbora za okolje in prostor, je predlagala, da občinski svet 
predlagane spremembe zazidalnega načrta po kratkem postopku sprejme. 
 
Gašper Koprivšek, član občinskega iz liste SMC, je vprašal, od kje predvidene minimalne 
in maksimalne predvidene mere parcel (min 550 m2, max 1100 m2). 

 
Tatjana Podbregar je dejala, da so glede na načrtovane in izvedene gradbene parcele 
uokvirili, do kod lahko združujejo oz. razdružujejo parcele. Gre zgolj za urbanistično 
načrtovanje oz. omejitve. 
Župan je dal sklep na glasovanje. 



Občinski svet je SOGLASNO sprejel SKLEP: 

1. Sprejme se Odlok o spremembah Odloka o Zazidalnem načrta Potoška vas-šola in levi 

breg Kotredeščice. Spremembe Zazidalnega načrta Potoška vas – šola in levi breg 

Kotrederščice je pod številko projekta ZN 01/16 izdelalo podjetje AKA, d.o.o. Trbovlje 

v aprilu 2016.  

2. Odlok se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati petnajsti dan po 

objavi.  

3. Ta sklep velja takoj. 

 
 

K 7. točki 
»Predlog sklepov o vključitvi novih projektov v Načrt razvojnih programov 2016-2019 

Občine Zagorje ob Savi« 

 

Župan je pojasnil, da mora občina za projekt »REKONSTRUKCIJA LC480291 RAZPOTJE – 

KOLOVRAT – OREHOVICA NA PREVALI« vložiti načrt porabe koriščenja sredstev na osnovi 

23. člena Zakona o financiranju občin in ga mora občinski svet potrditi. Vrednost projekta je 

50.306,56 EUR (z DDV). V skladu z navodili in razpisnimi pogoji mora občina poleg druge 

dokumentacije predložiti ministrstvu, ki bo prispele vloge obravnavalo, tudi sklep o potrditvi 

DIIP in vključitvi projekta v NRP občine. Ker občina ne razpolaga s potrjenim DIIP-om za 

projekt, in ker imenovani projekt še ni vključen v sprejeti oziroma veljavni Načrt razvojnih 

programov 2016-2019 občine, je župan predlagal Občinskemu svetu Občine Zagorje ob Savi, 

da sprejme sklep o potrditvi DIIP in vključitvi projekta »REKONSTRUKCIJA LC480291 

RAZPOTJE – KOLOVRAT – OREHOVICA NA PREVALI« v NRP. 

 

Ana Režun, predsednica odbora za okolje in prostor je v imenu odbora dejala, da je odbor 

vsebino obravnaval in predlog vključitve novega projekta v Načrt razvojnih programov 2016 -

2019 » in sicer REKONSTRUKCIJA LC480291 RAZPOTJE – KOLOVRAT – OREHOVICA, v 

dolžini 500 m. Odbor ga podpira in predlaga občinskemu svetu, da ga tudi sprejme.  

 

Marija Ribič, članica občinskega sveta z liste ZGN, se je zahvalila, kajti gre za nujno 

potrebno investicijo v KS Mlinše-Kolovrat in verjame, da se bodo tovrstne investicije na dolgi 

rok obrestovale.    

 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel SKLEP: 

1. Potrdi se Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za projekt/program: 

»REKONSTRUKCIJA LC480291 RAZPOTJE – KOLOVRAT – OREHOVICA NA 

PREVALI«, ki ga je v juniju 2016 izdelal Oddelek gospodarskih javnih služb Občine 

Zagorje ob Savi.  

2. Vrednost investicije po tekočih cenah znaša 50.306,56 EUR (z vključenim davkom na 

dodano vrednost).  

3. Vire za financiranje zagotavljajo:  

• Lastna finančna sredstva v znesku 25.159,13 EUR  

• Sredstva na osnovi 23. člena ZFO-1 v znesku 25.147,43 EUR  

 

4. V NRP 2016-2019 proračuna Občine Zagorje ob Savi 2016 se uvrsti nov projekt z 

nazivom »REKONSTRUKCIJA LC480291 RAZPOTJE – KOLOVRAT – OREHOVICA 

NA PREVALI«:  Št. NRP: OB142-16-0010 »REKONSTRUKCIJA LC480291 

RAZPOTJE – KOLOVRAT – OREHOVICA NA PREVALI«  



  vrednost projekta: 50.306,56 EUR (z DDV)  

 dinamika financiranja projekta: 2016  

 sredstva občinskega proračuna so zagotovljena na proračunski postavki: PP10010 

Investicije in investicijsko vzdrževanje občinskih cest  

 vir financiranja projekta: državni proračun, občinski proračun  

 skrbnik projekta: Andrej DRNOVŠEK  

5. Odobri se izvedba investicije.  

Ta sklep velja takoj. 

 
 

 
K 8. točki 

2. sprememba in dopolnitev Letnega načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 

za leto 2016 

 

Župan je občinskemu svetu predlagal v sprejem 2. spremembo in dopolnitev Letnega načrta 

ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2016. 

 

Ana Režun, predsednica odbora za okolje in prostor, je dejala, da je odbor točko 

obravnaval in predlaga Občinskemu svetu Občine Zagorje ob Savi, da  sprejme 2. spremembo 

in dopolnitev Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2016 v predloženi vsebini, 

kot sestavni del proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2016. 

 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme 2. spremembo in dopolnitev Načrta 

ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2016 v predloženi vsebini, kot sestavni 

del proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2016 in prične veljati z dnem sprejema. 

2. Ta sklep velja z dnem sprejetja.  

 
 

K 9. točki 
Predlog spremembe dejavnosti družbe Stanovanjskega podjetja Zagorje ob Savi d.o.o. 

 

Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance, je kot predsednica skupščine 

Stanovanjskega podjetja Zagorje ob Savi d.o.o. predstavila predlog razširitve družbe. Poleg 

osnovne dejavnosti bi dejavnost družbe razširili z naslednjimi dejavnostmi: telekomunikacijske 

dejavnosti po vodih, brezžične telekomunikacijske dejavnosti, druge telekomunikacijske 

dejavnosti in obdelava podatkov in s tem povezane dejavnosti. S samo razširitvijo dejavnosti 

se je seznanila tudi skupščina, zato predlaga občinskemu svetu, da sprejme predlog 

sprememb dejavnosti družbe. 

 

Gašper Koprivšek je dejal, da v osnovi podpira sklep, in da ga zanima ali gre za nadgraditev 

osnovne dejavnosti v naslednjih letih in možnost dodatnega angažiranja izven obstoječega 

poslovanja ali se kaže ideja o diverzifikaciji. 

Jelena Mlakar je dejala, da osnovna dejavnost ostaja. Z rešitvijo se omogoča družbi dodana 

vrednost na trgu. Pričakuje, da bo registracija pokazala možnost povečanja prihodkov na 

srednji oz. daljši rok.  

 



Bojan Simončič je dejal, da podpira tehnološke novitete, vendar glede na socialno strukturo 

v Zagorju predvideva, da bo to dodaten strošek za gospodinjstva. Mogoče bi bilo potrebno 

razmišljati v smeri, da se Stanovanjsko in Komunalno podjetje Zagorje združita v eno samo, 

ker so dejavnosti sorodne. 

 

Nadaljnje razprave ni bilo. 

 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi je predlog spremembe dejavnosti družbe 

Stanovanjsko podjetje Zagorje ob Savi d.o.o. obravnaval in soglaša s predlogom 

razširitve dejavnosti družbe.  

2. Ta sklep velja takoj. 

 

 

K 10. točki 
Obravnava in seznanitev z letnim poročilom o poslovanju Stanovanjskega podjetja 

Zagorje d.o.o,. za leto 2015  

 

Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance, je kot predsednica Skupščine 

Stanovanjskega podjetja Zagorje ob Savi d.o.o.  v nadaljevanju na kratko predstavila poslovno 

poročilo Stanovanjskega podjetja d.o.o., od osnovnih dejavnosti družbe do zaposlenih, 

področja stanovanjskih dejavnosti ter finančnega poslovanje družbe v številkah. Tudi revizorka 

je v svojem zaključnem delu ugotovila, da ni bilo ugotovljenih nepravilnosti, zato ni bilo 

potrebnega odzivnega poročila. 

 

Gašperja Koprivška je zanimalo, glede na to, da se bo lastništvo podjetja Spekter d.o.o. 

spremenilo, ali to pomeni skrčenje posla Stanovanjskega podjetja Zagorje ali spremembo 

socialne stanovanjske politike ter  kakšne so diskusije na skupščini na to temo in potencialne 

projekcije, da ne bi prišlo do neljubih sprememb. 

 

Jelena Mlakar je dejala, da to je vedno mogoče in da se Stanovanjsko podjetje Zagorje tega 

zaveda, vendar se bo moralo ustrezno odzvati na spremembe.  

 

Ana Režun, predsednica odbora za okolje in prostor, je dejala, da je bil na odboru prisoten 

direktor Stanovanjskega podjetja d.o.o., Gregor Brinjevec, ki je podrobno predstavil poslovno 

poročilo Stanovanjskega podjetja. Odbor ga je sprejel, zato predlaga, da ga tudi občinski svet 

kot takšnega sprejme. 

 

Bojan Simončič je vprašal, kam bo namenjen dobiček podjetja. 

 

Jelena Mlakar je dejala, da je bil sklep skupščine, da dobiček ostane v podjetju. 

 

Nadaljnje razprave ni bilo. 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil s Poslovnim poročilom 

Stanovanjskega podjetja Zagorje ob Savi, d.o.o. za leto 2015.  

2. Ta sklep velja takoj. 

 



 

 

K 11. točki 

Obravnava in seznanitev z letnim poročilom o poslovanju Komunala Zagorje ob Savi 

d.o.o. za leto 2015 

 

V nadaljevanju je Sandi Grčar, direktor Komunale Zagorje ob Savi, na kratko predstavil 

poslovanje podjetja v letu 2015. Predstavil je področje zaposlovanja, izvajanje širokega 

področja dejavnosti gospodarskih javnih služb od toplotne energije, vodooskrbe, čistilne 

naprave Zagorje, čiščenja okolja, izpustov vodotokov, podatke okrog kanalizacijskega 

omrežja, odvoz odpadkov, vzdrževanje javnih poti, zelenic, pločnikov, vzdrževanje 125 km 

lokalnih cest, javne razsvetljave … Skupščina je letno poročilo potrdila. Revizijska hiša je ravno 

tako izdala pozitivno mnenje. Dobili so tudi visoko bonitetno oceno za poslovanje in certifikat 

»Družini prijazno podjetje«. 

 

Župan se je zahvalil direktorju podjetja Komunala Zagorje ob Savi d.o.o. za seznanitev z letnim 

poročilom. 

 

Ana Režun, predsednica odbora za okolje in prostor, je dejala, da je odbor poročilo 

obravnaval in predlaga občinskemu svetu, da letno poročilo o poslovanju Komunala Zagorje 

ob Savi d.o.o. za leto 2015 sprejme. 

 

Primož Štendler, član občinskega sveta z lista NSi, je želel odgovor na vprašanje, koliko 

procentualno prihodkov ustvarijo na prostem trgu. 

 

Sandi Grčar je dejal, da so vse številke zapisane v letnem poročilu, in da izvajajo javno službo, 

kjer je za vsako dejavnostjo javne službe v ozadju tudi tržna dejavnost, zato je tudi rezultat 

ločen in točno definiran v poročilu. Procent je majhen.  

 

Primož Štendler z odgovorom ni bil zadovoljen. 

 

Marija Ribič je pohvalila izčrpno, skrbno pripravljeno poročilo, ki je zelo pregledno. Zanimalo 

jo je, glede na to, da se je procent zaposlenosti na področju lokalnih cest rahlo zmanjšal, ali 

bo ta delež zaposlenih zadostoval za kvalitetno izvedena dela na cestah. V nadaljevanju je 

čestitala za pridobljene certifikate in vprašala, kakšni so odzivi na spremenjen delovni čas, ter  

glede pomankanje pokopnih mest na pokopališču Zagorje. 

 

Direktor Komunale d.o.o., Sandi Grčar, je dejal, da se bodo trudili, da bo še naprej kvalitetno 

opravljena dejavnost kljub manjšemu številu zaposlenih preko javnih del. Pokopnih mest res 

primanjkuje, na kar opozarjajo že nekaj let in upa, da bo do realizacije obljube o širitvi 

pokopališča s strani občine tudi prišlo. S 1. majem so pričeli z novim delovnim časom in novo 

informacijsko pisarno, ki dela do 15. ure. 

 

Bojan Simončič je vprašal, ali bodo delavce, ki so zaposleni na javnih delih, trajno zaposlili. 

 

Sandi Grčar je dejal, v kolikor se pokaže potreba po zaposlitvi za določen oz. nedoločen čas 

in izpolnjevanje pogojev za zaposlitev, bodi tudi zaposlovali, kot so jih že nekaj.  

 

Alojzijo Kralj, članico občinskega sveta z liste SDS, je zanimalo stanje na pokopališču v 

Šentlambertu, in sicer kdaj bo sklep z občinskega sveta realiziran. Pohvalila je rešen problem 

zraka v ceveh v Kisovcu. 



 

Sandi Grčar je dejal, da so se s problemom zraka v Kisovcu spopadali dve leti. Opravili so 

meritve pretoka vode na večjih mestih in s tem tudi locirali, na kateri trasi prihaja do težav. 

Okrog pokopališča v Šentlambertu je dejal, da mu je kot upravniku znano, da je občina kupila 

zemljišče za razširitev in s tem bodo prišli do dodatnih pokopnih mest v Šentlambertu. 

 

Anica Ule Maček je pohvalila uspešno poslovanje javnega podjetja in čestitala za pridobljeni 

certifikat »Družini prijazno podjetje« ter visoko bonitetno oceno. Glede pokopališča v Zagorju 

je opomnila, da je redno vzdrževanje poti oz. stopnic na pokopališču izjemno pomembno 

zaradi starejših obiskovalcev. Vprašala je, če je za urejanje otroških igrišč zadolžena 

Komunala Zagorje d.o.o.. V kolikor so, predlaga, da se večkrat pogleda na te prostore zaradi 

higiene in s tem samega dobrega počutja uporabnikov.« 

 

Direktor Sandi Grčar je obrazložil, da so zaradi otroških igral bili ravno na vezi z Oddelkom 

za okolje in prostor Občine Zagorje ob Savi. V poletnih mesecih bodo večkrat izvajali čiščenje 

odpadkov na otroških igriščih. Veliko poti na pokopališču je bilo v letošnjem letu popravljenih. 

Tekoče vzdrževanje se je izvajalo tudi na mrliški vežici na Izlakah. Trudili se bodo, da bodo ta 

dela opravljena tudi v prihodnje. 

 

Gašper Koprivšek je pohvalil izčrpno ter jasno pripravljeno poročilo, ki ga bo tudi podprl in 

vprašal glede terjatev do neplačnikov, ali obstaja kakšno sodelovanje oz. usklajevanje s 

Stanovanjskim podjetjem. 

 

Sandi Grčar je dejal, da je Stanovanjsko podjetje d.o.o. samostojni subjekt, zato Komunala 

samostojno izvaja terjatve do svojih uporabnikov, ki pa se iz leta v leto zmanjšujejo. 

 

Anton Benko, član občinskega sveta z liste DeSUS, je čestital direktorju za uspeh javnega 

podjetja, ki ga vodi. Glede ogrevanja z biomaso je vprašal, ali razmišljajo, da bi lesne sekance 

tudi sami izdelovali. 

 

Direktor je obrazložil, da bi bilo predrago, da bi lesne sekance sami izdelovali, zato bodo še 

naprej naročevali sekance pri najugodnejših ponudnikih, trenutno pri podjetju EVJ Elektroprom 

d.o.o..  

 

Župan je čestital direktorju in zaposlenim za vsa priznanja in odličja, ki so jih prejeli.  

Okrog višjih položnic in spremenjenega delovnika je župan dejal, da je doživel veliko grenkih 

besed s strani občanov. 

 

Ana Režun, predsednica odbora za okolje in prostor, je dejala, da je odbor poročilo 

obravnaval in izrazil pohvale in čestitke, ter predlagal občinskemu svetu, da se letno poročilo 

za leto 2015 sprejme.  

 

Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil z Letnim poročilom o poslovanju 

Javnega podjetja Komunala Zagorje, d.o.o. za leto 2015.  

2. Ta sklep velja takoj. 

 

 

K 12. točki 

Obravnava in seznanitev z letnim poročilom o poslovanju Ceroz d.o.o. za leto 2015  

 



Vili Petrič, direktor podjetja Ceroz d.o.o. je pojasnil, da je konec leta 2015 zaključeno prvo 

desetletno obdobje podjetja Ceroz, ko so izvajali gospodarsko službo odlaganja ostanka 

mešanih komunalnih odpadkov.  Od 1. 4. 2016 se ukvarjajo s kompletno obdelavo ostanka 

komunalnih odpadkov. Na odlagališča je bila pripeljana manjša količina biološko razgradljivih 

odpadkov kot v letu 2014.  V nadaljevanju je predstavil zaposlenost in kadrovsko strukturo ter 

načrte za prihodnost. S ceno še sledijo stroškom, ki naj bi takšni kot so sedaj, ostali še naprej. 

V jesenskem delu bodo pripravili elaborat za spremembo cene v letu 2017. 

Ana Režun, predsednica odbora za okolje in prostor je pojasnila, da je direktor letno 

poročilo predstavil na odboru za okolje in prostor in so ga glede na pozitiven trend in 

učinkovitost sprejeli, zato ravno tako predlagajo občinskemu svetu, da ga sprejme. 

Marija Ribič je imela pomisleke v zvezi s podatki, navedenimi v gradivu Komunalnega podjetja 

Zagorje d.o.o. in Ceroza d.o.o.. V samem seštevku mešanih komunalnih odpadkov se številke 

ne ujemajo. 

Direktor Vili Petrič je dejal, da je verjetno prišlo do tipkarske napake. 

Župan se je zahvalil direktorju podjetja Ceroz d.o.o. za uspešno poslovanje. 

 

Občinski svet je SOGLASNO sprejel SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil z Letnim poročilom o poslovanju 

podjetja Ceroz, d.o.o. za leto 2015. 

2. 2. Ta sklep velja takoj. 

 

K 13. točki 

Volitve, imenovanja, razrešitve: 

- Predlogi za podelitev občinskih priznanj v letu 2016 

- Imenovanje predstavnikov lokalne skupnosti v svet javnega zavoda Vrtec 

Zagorje 

- Seznanitev s poročili o izplačevanju sejnin članom svetov javnih zavodov 

 

 
Mitja Adamlje, predsednik KMVVI, je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja prejela 7 predlogov za podelitev občinskih priznanj in to vseh sedem 
kakovostnih. Člani komisije so izrazili mnenje, da je nabor kvaliteten, in da si vsi zaslužijo 
priznanja. Po veljavnem odloku to ni možno, zato predlagajo, da se razmisli še o podelitvi 
drugih priznanj. Predlagali so, da zlato plaketo prejmejo Irena Ule, Metka Podpečan in podjetje 

Strip's, srebrno plaketo pa Primož Roglič. 
 
Slavko Jelševar, član občinskega sveta z liste SLS, se je strinjal, da si vsi nominirani 
kandidati zaslužijo priznanja in apeliral na župana, da poskuša izpadle kandidate po svojih 
možnostih nagraditi.  
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli SKLEP: 

 
1. Zlata plaketa Občine Zagorje ob Savi se v letu 2016 podeli Ireni Ule, Podlipovica 9, 

1411 Izlake. 
2. Občinsko priznanje se prejemniku podeli na slavnostni seji občinskega sveta  

 4. avgusta 2016. 
3. Ta sklep velja takoj. 



 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli SKLEP: 

 
1. Zlata plaketa Občine Zagorje ob Savi se v letu 2016 podeli Metki Podpečan, Selo 

pri Zagorju 64, 1410 Zagorje. 
2. Občinsko priznanje se prejemniku podeli na slavnostni seji občinskega sveta  
    4. avgusta 2016. 
3. Ta sklep velja takoj. 

 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli SKLEP: 

 
1. Zlata plaketa Občine Zagorje ob Savi se v letu 2016 podeli Podjetju Strip's, 

elektrotehnika – elektronika, d.o.o., Kandrše del 7, 1252 Vače. 
 2.  Občinsko priznanje se prejemniku podeli na slavnostni seji občinskega sveta  

           4. avgusta 2016. 
3. Ta sklep velja takoj. 

 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli SKLEP: 
 

1. Srebrna plaketa Občine Zagorje ob Savi se v letu 2016 podeli Primožu Rogliču, 
Strahovlje 17, 1412 Kisovec. 

      2.  Občinsko priznanje se prejemniku podeli na slavnostni seji občinskega sveta  
           4. avgusta 2016. 

3. Ta sklep velja takoj. 
 

 
Mitja Adamlje, predsednik KMVVI, je povedal, da je komisija obravnavala predlog  
»Imenovanja predstavnikov lokalne skupnosti v svet javnega zavoda Vrtec Zagorje« in 
predlaga občinskemu svetu, da predlagane kandidate sprejme. 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi imenuje za predstavnike lokalne skupnosti v 
Svetu Vrtca Zagorje: 

 Blanko Šmit,  

 Štefana Gošteta ter 

 Boruta Bokala. 
2. Ta sklep velja takoj. 

 

 
Predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je dejal, da se je 

komisija seznanila s poročili o izplačevanju sejnin članom svetov javnih zavodov in 
občinskemu svetu predlagala, da sklep kot takšen sprejme.  
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil s poročili svetov javnih zavodov o   
izplačevanju sejnin.  

2. Ta sklep velja takoj. 
 



 

 
S tem je bil dnevni red izčrpan. Seja je bila zaključena ob 19.20 uri. 
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